
Anteckningar förda vid ÄSO Destanys årsmöte den 15 mars 2022. 

1. Till ordförande för mötet valdes Magnus Danielsson och sekreterare Lars Lundmark. 

Justerare Camilla Hansen och Peter Hansen 

2. Röstlängden justerades, noterades att Degerträsks privatmarker överförts till Jörns 

ÄSO och vårt ÄSO förfogar nu över 13113 ha. 

3. Kallelseförfarandet godkändes och dagordningen fastställdes. 

4. Ordförande redovisade verksamhets- och förvaltningsberättelsen som lades till 

handlingarna. Noteras bör dock att vi inte nådde upp till 90 % av vårt avskjutningsmål 

för första gången sedan vi bildades dessutom visade älgobs på en mycket låg 

föryngring, 50 kalvar/100 kor mot 80/100 förgående år. 

5. Kassören redovisade en kassabehållning på drygt 70 000 varefter revisorerna 

godkände räkenskaperna. 

6. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

7. Val av ledamöter: Omval av Camilla Hansen och Urban Lindgren. (Jimmy Forslund och 

Niclas Lundström kvarstår under 2022/23) 

8. Val av ordförande på 1 år: Omval av Magnus Danielsson 

9. Revisorer: omval av Mathias Nyström och Lars Hellgren. Revisorssuppleanter på 1 år: 

Rickard Malmin och Jens Åhlund. Valberedningen på ett år: Omval av Ulf Åhlund och 

Per-Inge Jonsson. 

10. Niclas redogör för arbetsgången inom ÄFO och ÄFG. 

11. Vår älgskötselplan skall revideras och skall vara klar senast 2022-03-31. Styrelsen 

föreslår oförändrad målnivå om 2,8 älgar/1000 ha. Styrelsen får mötets godkännande 

att upprätta den nya planen utan ytterligare möte/omröstning.  

12. Styrelsen föreslog oförändrad tilldelning av vuxna djur jämfört med i fjol, vilket 

samtliga lag var nöjda med. 

13. Beslöt att fortsätta med fördelningen 50/50 tjurar/kor och fri kalvavskjutning. 

Noterades att det är svårt för lag med 1-2 vuxna på tilldelningen men att man då ska 

set det över en treårsperiod. Vidare enades mötet om att spara tjurar 8-12 taggar till 

efter brunsten. 

14. Lagen uppmanades att inventera markerna under våren. Informera styrelsen om 

observationer av ansamlingar, betesskador, döda djur etc. Notera att älgobsen är vår 

viktigaste inventering. 

15. Bland övriga frågor noteras följande: Intresse finns för att Destany anordnar 

gemensam björnjakt och även rävjakt. (rovviltskortet gäller tills vidare). Det finns 

också intresse för övningsskytte på skjutbanan i Jörn och skyttebiografen i Piteå.  

Vidare sponsras lagen för inköp av saltstenar (2 stenar/1000 ha mot kvitto innan 

nästa årsmöte. 

16. Verksamhets- och mötesplanen för 2022/23 läggs ut på hemsidan. 

 

Noterat av Lars Lundmark 


